

B.Pharm Program Graduate Attributes:

1. **Knowledge and Understanding:** Possessing in-depth knowledge and understanding of various disciplines of pharmacy like pharmaceuticals, pharmaceutical chemistry, biomedical science, clinical pharmacy, pharmacology, and pharmacognosy.
2. **Problem Solving Skills:** Having the ability to critically analyze and apply the knowledge and basic principles of various disciplines of pharmacy in solving problems and making decisions during daily pharmacy practice.
3. **Research Skills:** Practicing research techniques to solve problems in the various disciplines of pharmacy.
4. **Practical and Physical Skills:** Performing complex practical experiments in the field of pharmacy, taking into consideration the proper usage of available resources and application of safety measures.
5. **Communication Skills:** Communicating effectively with pharmacy and medical communities and society through writing effective reports, making effective presentations.
6. **Information Technology Skills:** Having the ability to use a variety of information technology tools and applications to support pharmacy related research.

خصائص خريجي برنامج بكالوريوس الصيدلة:

1. **المعرفة والفهم:** امتلاك معرفة وفهم متعمقين لمختلف تخصصات الصيدلة مثل الصيدلانيات والكيمياء الصيدلانية وعلوم الطب الحيوي والصيدلة السريرية وعلم الأدوية وعلم العقاقير.
2. **مهارات حل المشكلات:** القدرة على التحليل النقدي وتطبيق المعرفة والمبادئ الأساسية لمختلف تخصصات الصيدلة في حل المشكلات واتخاذ القرارات أثناء ممارسة الصيدلة اليومية.
3. **مهارات البحث:** ممارسة أساليب البحث لحل المشكلات في تخصصات الصيدلة المختلفة.
4. **المهارات العملية والفيزيائية:** إجراء تجارب عملية معقدة في مجال الصيدلة مع مراعاة الاستخدام السليم للموارد المتاحة وتطبيق إجراءات السلامة.
5. **مهارات الاتصال:** التواصل الفعال مع المجتمعات الصيدلانية و الطبية من خلال كتابة تقارير فعالة ، وتقديم عروض فعالة.
6. **مهارات تقنية المعلومات:** القدرة على استخدام مجموعة متنوعة من أدوات تكنولوجيا المعلومات وتطبيقاتها لدعم البحوث المتعلقة بالصيدلة.

7. Ethics: Demonstrating integrity, professional and academic ethics and commitment to citizenship principles while delivering pharmacy services.
8. Autonomy and Personal Development: Mastering self-learning skills required for life-long learning and professional development in the various disciplines of pharmacy practice.

7. الأخلاقيات: إظهار النزاهة والأخلاق المهنية والأكاديمية والالتزام بمبادئ المواطنة أثناء تقديم الخدمات الصيدلانية.
8. الاستقلالية والتنمية الشخصية: إتقان مهارات التعلم الذاتي المطلوبة للتعلم مدى الحياة والتطوير المهني في مختلف تخصصات ممارسة الصيدلة.